
Referat fra BR møde den 6. Oktober 2020 1830 - 2000 
 
 
Fremmødte: Jørgen, Karsten, Troels, Kaare, VIlly. Nini kom kl. 1900 
Afbud: Gitte og Karin 
 
Referent: Villy 
 
 
Ad 1. Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden blev godkendt  
 
Ad 1.1Velkomst til de nye medlemmer og forventningsafstemning 
Kort præsentation af alle fremmødte medlemmer. Da der er afbud fra 2, gentages dette 

på næste møde. 
 
Ad 2. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Sidste møde var formøde til GF, hvor der ikke var noget på dagsordenen udover 

klargørelse af GF. BR havde gennemlæst referat fra GF og godkendte det. 
 
Ad 3. Siden sidst v/ Jørgen 
Der blev talt om følgende sager 
 
● §5.1 til §5.2 lejlighedsrenovering. Jørgen vil indsende indsigelse til 

Huslejenævnet og bede dem hæfte den på de igangværende sager. Hvis det er 
muligt. 

● Port aflevering - 5 års gennemgang. Villy er sat på sagen. 
● Arealberegning. Huslejestigning. Er der noget at gøre på fælles front? Tage 

kontakt til LLO og høre om de kan gøre noget sammen med os. Aktion: Troels 
 
Ad 4. Status på byggeprojekt v/ byggeudvalget 
Intet nyt. Der er som ved sidste møde lavet en liste med spørgsmål der vil blive 

fremsendt til Byggeledelsen forud for Byggegruppemødet. 
Asbest eller ej? Tage kontakt til Byggeledelsen omkring det. 

 
Ad 5. Nedsættelse af udvalg 
Vi har et par faste udvalg 

● Bygge- og gårdudvalg 
Karsten Klintø 
Kaare Schou 
Nini Clausen 

 
● Festudvalg 

Villy Smedegaard 
 



Kommunikationsudvalg 
Troels Richter 
Nini Clausen 
 

Ad 6. Nyhedsbrevet blev gennemgået, Super godt arbejde af Troels. Der mangler lidt 
billede og et par links til ting på hjemmesiden. 

 
Ad 7. Næste BR møde er den 27. oktober kl. 1830 - 2000 
 
Ad 8. Intet at berette. 
 
 


